
 Obec Dlouhé, Dlouhé 10, 592 55 p. Bobrová, IČO 00599361

Č. j. 02/23

Zápis ze     4. zasedání zastupitelstva obce Dlouhé ve volebním období 2022 - 2024   

konaného dne 23. 3. 2023, od 19:00 hod, v     zasedací místnosti obce  

Přítomní členové ZO (9 z 9):
Hlavatá Jaroslava, Ing. Hlavatý Josef, Hubl Jiří, Krejsek Jan, Musilová Ludmila, Petera Roman, Ing. Stupka 
Jaroslav,  Tulis Josef (příchod 19.10 hod), Tulisová Pavlína
Omluven: ---       
Hosté: anonymizováno , anonymizováno 
Přítomní občané: anonymizováno  ,  anonymizováno,  anonymizováno,  anonymizováno, 

anonymizováno, anonymizováno, anonymizováno 
Ověřovatelé zápisu:    Ing. Josef Hlavatý, Krejsek Jan 
Zapisovatel:                Tulisová Pavlína

Navržený   program:    
1. Zahájení
2. Volba ověřovatelů zápisu
3. Prezentace finančního poradce – možnosti zhodnocení volných finančních prostředků
4. Stavební úpravy hasičské zbrojnice – doplňující informace velitele SDH
5. Hospodaření obce za rok 2023 a zpráva o činnosti
6. Rozpočtové opatření 1/2023
7. Žádost o finanční dar z rozpočtu obce – Zdravotní klaun, o.p.s.
8. Schválení Dohody o vytvoření společného školského obvodu spádové mateřské školy 

s Městysem Bobrová
9. Různé
10. Závěr

1) Zahájení 

Zasedání  Zastupitelstva  obce  Dlouhé  (dále  též  jako  „zastupitelstvo“)  bylo  zahájeno  v 19.00  hodin 
starostkou obce Jaroslavou Hlavatou, která  konstatovala, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace podle 
§93 odst. 1 zákona o obcích byla na úřední desce (i elektronické) zveřejněna v souladu se zákonem po dobu 
nejméně           7 dní, a to od 16. 3. 2023 do 24. 3. 2023. Zastupitelé obdrželi pozvánku a materiály e-mailem,  
všichni přijetí potvrdili. Zastupitelstvo je usnášení schopné, přítomna nadpoloviční většina zastupitelů.
Starostka seznámila  s programem jednání,  který zastupitelé  obdrželi  s pozvánkou a  zeptala  se,  zda chce 
někdo program doplnit.  Nebylo tomu tak.  Program byl  hlasováním schválen. Vedením dalšího  průběhu 
schůze pověřila místostarostku obce (dále jen předsedající). 
Návrh usnesení č. 02/23/01 – Zastupitelstvo obce schvaluje program dnešního jednání. 
Hlasování:  8 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno

2) Volba ov  ěř  ovatel  ů   zápisu  
Předsedající  navrhla  za  ověřovatele  zápisu  Ing.  Josefa  Hlavatého  a  Jana  Krejska.  Oba  jmenovaní  byli  
jednohlasně schváleni.
Návrh usnesení č. 02/23/02 – Zastupitelstvo obce určuje za ověřovatele Ing. Josefa Hlavatého a Jana 
Krejska.    
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Hlasování: 8  pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno

Příchod Josef Tulis v 19.10. 

3)   Prezentace finančního poradce – možnosti zhodnocení volných finančních prostředků  
anonymizováno  z Písečného, kterého pozval Ing. Josef Hlavatý přítomným prezentoval dnešní možnosti 
uložení volných finančních prostředků. Aktuálně inflace přes 18 %. Diverzifikace rizika portfolia (nedržet 
vše v jedné bance). Povinnost řádně hospodařit s veřejnými prostředky. Obce by měly investovat do nejméně 
rizikových produktů. Finanční poradce navrhuje: 

1. Spořící účet Moneta – asi nejlepší pro municipality. Závislé na rePO sazbě vydané ČNB – aktuálně 
5,2 %. Bez vstupního poplatku, vysoká likvidita. Bankovní garance 2 500 000,- Kč, výnos se daní 19 
% daní z příjmů.  

2. Investice  Conseq REPOFond  –  obdobný jako spořící.  Závislé  na  REPO  sazbě vydané  ČNB – 
aktuálně 6,25 %. Vstupní poplatek 0,3 %.  Minimálně 10 000,- Kč jednorázově, 500,- Kč pravidelně. 
Vysoká likvidita peněz do 3 dní. Výnos se daní daní z příjmů. 

3. Investice Conseq Deposit+  - Záporný zůstatek tam není možný, úrok je závislý na sazbě ČNB. Není  
možné investovat méně než 1 mil. Kč. Aktuálně sazba 6,4 %. 

4. Monetika – za finančního poradce nejlepší. Úroková sazba také závislá na REPO sazbě, aktuálně 6,5  
%, vstupní poplatek 0,5 % z vložené částky, vysoká likvidita peněz do 3 dní. Zde si můžeme sami 
sáhnout. 

Písečné má půl na půl Monetika – Deposit+
Návrh dvou 2 T REPO investic + Spořící účet
Prezentace  bude  zaslaná  na  e-mail  a  poskytnuta  k prostudování  zastupitelům  domů.  Uložení  volných 
finančních prostředků bude řešeno na další schůzi. 
Návrh usnesení č. 02/23/03 – Zastupitelstvo obce bere na vědomí informace k možnostem zhodnocení 
volných prostředků. Uložení volných finančních prostředků bude řešeno na další schůzi.   
Hlasování: 9  pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno

4)   Stavební úpravy hasičské zbrojnice – doplňující informace velitele SDH  
Dle požadavků z minula byla doplněná fotka i  s rozměry do stávající  zástavby.  Byly promítnuty i  fotky 
rozčlenění fasády pro optické snížení budovy. Místostarostka informovala, že pokud bychom chtěli žádat o 
dotaci  z Ministerstva  vnitra,  jsou  v podmínkách  přesné  parametry,  které  musí  budova  splňovat  (čistá  a 
špinavá  šatna,  sprchy,  toalety,  minimální  podlahová  plocha…).  Bez  dotace  to  budou  pro  obec  vysoké 
náklady. Také u staveb nad 6 mil. Kč musí být „velké“ výběrové řízení na dodavatele stavby. Velitel SDH 
informoval,  že některé práce by mohly být provedeny svépomocí (bourací práce…, elektro, instalatérské  
práce, pouze za materiál). Vazba je nařezaná. Šatnu navrhuje udělat nahoře, místo záchodů. Místostarostka  
sdělila, že svépomocí toho moc udělat nepůjde, pokud půjde o tak velký zásah a cenu také odhaduje vyšší jak 
6 mil. Kč. Diskutováno, zda nechat zpracovat projekt pro stavební povolení v rozsahu, který by byl už pro 
dotaci nebo pro stavební povolení a postupně by se rekonstrukce etapizovala. Většinově dohodnuto oslovit  
projektanta ohledně šaten a nechat vypracovat projekt pro stavební povolení včetně výkazu výměr, je možné,  
že bude možný jiný dotační titul. Za úkol dostal velitel SDH. 
Návrh  usnesení  č.  02/23/04  –  Zastupitelstvo  obce  bere  na  vědomí  doplněnou  prezentaci  Ing. 
anonymizováno  k rekonstrukci hasičské zbrojnice. Zastupitelstvo schvaluje vypracování projektu pro 
stavební povolení včetně výkazu výměr. 
Hlasování:  7 pro, 0 proti, 2 se zdržel – schváleno

5) Hospodaření obce za rok 2023 a zpráva o činnosti
Podrobný přehled hospodaření obce za rok 2023 byl promítnut projektorem a místostarostka podala bližší  
informace. Nikdo nevznesl dotaz k hospodaření. Dále místostarostka podala zprávu o činnosti z minulého 
jednání: 
- 28.2.2023 – Z Natura Verde byli vyznačit umístění stromků na Podvesnicích
- 3. 3. 2023 - proběhla kolaudace připojení nového vrtu, nyní na hygieně ke schválení provozní řád, dořešuje se ochranné pásmo
- 10.3.2023 – pracovní setkání zastupitelů ohledně boudy za obecním úřadem na místě – několik názorů, na žádném zatím shoda.
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- 15.3.2023 – schůzka na odboru územního plánování v NMNM ohledně projednání návrhu územní studie – v prvním týdnu 
v dubnu navrhujeme pracovní schůzku se zastupiteli, kde by se projednalo nastavení závazných ukazatelů pro územní studii –  
pozvat Ing. anonymizováno 

- 19.3.2023  proběhlo  vypuštění  nádrže  s výlovem.  Místostarostka  poděkovala  jmenovitě  Janu  Krejskovi  za  organizaci  a 
ostatním, kteří pomáhali za spolupráci. Nyní nás čeká vyčištění.

- Zastupitelé obdrželi cenovou nabídku na opravu cesty k novému vrtu (podmáčení) od firmy VHS Žďár nad Sázavou, která 
prováděla  stavbu  Připojení  nového  vrtu  –  vzhledem  k zárukám  odsouhlaseno  objednat.  Vyústění  odvodnění  dohodnuto 
telefonicky s panem anonymizováno , vlastníkem sousedního pozemku, který už nyní je podmáčený. 

- Digitálně technická mapa – místostarostka podala informace k povinnostem obce ohledně DTM – navrhuje oslovit SMS ČR, 
které nabízí pomoc ohledně zhodnocení mapových a geodetických podkladů a případnou pomoc s naplněním povinností ze 
zákona – pro členské obce za zvýhodněnou cenu - odsouhlaseno

- VPP anonymizováno od dubna, anonymizováno asi od května
- Podaná žádost na POV na kontejner
- Podaná žádost na projekt Senioři 2023
- Vesnice roku – souhlas s přihlášením 
- Pracovník obce prováděl ořez stromů kolem cest, jak polních, tak na NMNM po dohodě s vlastníky
- Byly jsme KSÚS upozorněni, že je potřeba opravit propustek pod sjezdem na pole u Polňáku, oni pročistili propustek pod 

silnicí,  vjezd  na pole  je  z obecní  cesty,  nutno  se  tam podívat  a  naplánovat  opravu.  Krejsek  Jan  informoval,  že  opravují 
plynovod za Řečicí, zda by nebylo možné odkoupit staré roury na případné propustky – místostarostka zkusí zjistit.

Usnesení č. 02/23/05a) – Zastupitelstvo obce bere na vědomí hospodaření obce a zprávu o činnosti.  
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno
Usnesení č. 02/23/05b) – Zastupitelstvo obce schvaluje oslovit SMS ČR o pomoc s Digitálně technickou 
mapou.   
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno

6) Rozpočtové opatření 1/2023 
Místostarostka seznámila s návrhem rozpočtového opatření č. 1/2023. Schváleno bez připomínek.    
Návrh usnesení č. 02/23/06 – Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 1/2023.
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno

7)   Žádost o finanční dar z     rozpočtu obce – Zdravotní klaun, o.p.s.  
Předsedající seznámila s žádostí. Stejnou žádost obdržela obec již loni, opět dotaz, zda jsou služby 
poskytovány v Novoměstské nemocnici – nejsou. Přítomná MUDr. anonymizováno  informovala, že měla o 
službu zájem i na oddělení dlouhodobě nemocných, že ví, že to má pro pacienty přínos, ale z kapacitních 
důvodů tato služba v Novoměstské nemocnici není poskytovaná. Zastupitelé neschválili poskytnutí 
finančního daru z důvodu, že služba není v naší nemocnici poskytovaná.
Návrh usnesení č. 02/23/07 –Zastupitelstvo obce Dlouhé neschvaluje poskytnutí daru z rozpočtu obce 
organizaci Zdravotní klaun, o.p.s.
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno

8)   Schválení Dohody o vytvoření společného školského obvodu spádové mateřské školy   
s     Městysem Bobrová  
Předsedající sdělila, že na základě naší žádosti z loňského roku, kdy jsme žádali o vytvoření společného 
školského obvodu s obcemi, kde školka není (Podolí, Račice, Radešín, Bobrůvka a Mirošov) a které 
historicky vždy patřily k Bobrové a jejich děti školku navštěvovaly, byl městysem zaslán návrh Dohody o 
vytvoření společného školského obvodu. Jedná se o to, že pokud budeme ve společném školském obvodu, 
mělo by být na děti z naší obce nahlíženo stejně, jako na děti z Bobrové a přednostně přijímány do školy 
před dětmi z obcí, kde školku mají. Souhlas, schváleno. Po schválení pak bude muset být ještě vydaná 
Obecně závazná vyhláška. Uvidíme, jak v Bobrové (nestabilní zastupitelstvo, starosta ještě v pracovní 
neschopnosti). 
Návrh  usnesení  č.  02/23/08  –Zastupitelstvo  obce  Dlouhé  schvaluje  uzavření  Dohody  o  vytvoření 
společného školského obvodu spádové mateřské školy s Městysem Bobrová. 
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno.

9) Různé 
a)  Odsouhlaseno  vydláždění  parkoviště  před  obecním  úřadem  kamennou  kostkou  –  dohodnuto,  že  se 
zastupitelé sejdou ohledně vytyčení. Jiří Krejsek navrhuje udělat ještě úpravy u prodejny COOP u laviček – 
vydláždit, je to ve středu obce, tak ať to tam k něčemu vypadá. Místostarostka osloví COOP (je to jejich 
pozemek), zda můžeme na naše náklady zajistit. Všichni souhlasí.
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b) Proběhla ještě diskuse ohledně variant odkanalizování na nových parcelách -  zda lze varianta jímka a 
písková filtrace u nových i starých rodinných domů – zjistit u projektanta. 

10) Závěr
Předsedající poděkovala všem za účast a ukončila jednání ve 21:28.

Zápis byl vyhotoven dne: 31.3.2023

Zapsal: Tulisová Pavlína    ….………………….…………

Ověřovatelé zápisu:       Ing. Hlavatý Josef ……………………….………..

      Krejsek Jan     ……………………………..….

Hlavatá Jaroslava, starostka obce………………………….
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